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Besluitenlijst Algemene raadscommissie van 13 september 2018 

 

Agendapunt  1: Opening 

 
Aanwezig: 

Commissieleden:  
dhr. Oudeboon, mevr. Glas 
en mevr. Kauwen (KL), mevr. 
Ouëndag en mevr. 
Braak(GL), dhr. Haarsma, 
mevr. Hoogendonk en mevr. 
Born (VVD), mevr. Anema en 
mevr. De Jongh (GB), dhr. 
Valkering (CDA), dhr. Halff en 
mevr. Otto(D66), mevr. 
Jonker en dhr. Van 
Huissteden (PvdA) en dhr. 
Van Ulzen en dhr. Bruin 
(BBB). 
 
Voorzitter: 
Mevr. Swart 

Collegeleden:  
Burgemeester Hafkamp en 
wethouder Houtenbos. 

Griffier: 
Dhr. Idema 
 
  

 

Agendapunt  2: Algemeen spreekrecht en vaststelling agenda 

 

Twee personen maken gebruik van het algemeen spreekrecht. Dhr. Zwaan over het staand 
wantvissen en dhr. Koster over Breelaan 3a en 3b. Zie audiofragment onder agendapunt 
risbis. 

 

Agendapunt  3: Overige onderwerpen 1 
1 Verslag voorgaande ARC, lijst ingekomen stukken, mededelingen college en overige aanwezigen  
Voorgenomen besluit 

Vaststellen toezeggingenlijst ARC bijgewerkt tot en met 3 september 2018:  
Op verzoek van mevr. De Jongh (GB) wordt punt 1 onder 18/02 nog niet afgevoerd van de 
toezeggingenlijst.  
Voor het overige is de lijst akkoord.  
 
Verzamellijst ingekomen stukken periode week 24 tot en met week 36:  
geen ingekomen stukken 
 
Mededelingen uit het college:  
geen 
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Rondvraag commissieleden: 
Dhr. Valkering (CDA) vraagt aan de wethouder wanneer hij een gesprek heeft met de 

vereniging over het staand wantvissen. Weth. Houtenbos antwoordt dat hij volgende week 
een gesprek wil inplannen en hij zal een terugkoppeling geven over de uitkomst. 

Mevr. Kauwen (KL) vraagt wat er met de toezegging is gedaan n.a.v. de motie omtrent veilige 
schoolroutes voor schoolgaande kinderen. Weth. Houtenbos zegt toe dat deze vraag 
schriftelijke wordt beantwoord via de griffie. 

Dhr. Van Ulzen (BBB) vraagt naar de duurzaamheid van de nieuwe splitlaag op de 
Herenweg. Tevens vraagt hij of het college bekend is met de toename van het nachtelijk 
vliegverkeer en hij wil graag weten hoe het college omgaat met het aangekondigde vertrek 
van de Dekamarkt uit Egmond Binnen. Weth. Houtenbos antwoordt dat de duurzaamheid 
van splitlagen in de gemeente onderzocht zou kunnen worden. Ten aanzien van het 
vliegverkeer meldt hij dat getracht wordt over dit onderwerp een informatie avond te 
organiseren. Met betrekking tot de Dekamarkt antwoordt de wethouder dat de Dekamarkt 
zelf al 2 keer een informatie avond heeft belegd. Het is hem niet bekend dat de Dekamarkt 
uit Egmond Binnen zou vertrekken. 

Mevr. Glas (KL) verzoekt de wethouder contact op te nemen met de organisatie die overleg 
heeft gehad met het ministerie omtrent het staand wantvissen. Weth. Houtenbos zegt dit 
toe. Verder wil mevr. Glas graag weten wat de stand van zaken is met betrekking tot het 
onderzoek leefbaarheid en woningbouw Egmond Binnen en ze geeft aan veel vragen te 
hebben over de tussenrapportage Handhaving recreatiewoningen. Wanneer kunnen die 
vragen worden gesteld? Weth. Houtenbos antwoordt dat het onderzoeksrapport in concept 
gereed is. De opmerkingen moeten nog worden verwerkt. Ten aanzien van de vragen 
omtrent handhaving meldt hij dat deze vragen via de griffie kunnen worden ingediend. 

Dhr. Halff (D’66) vraagt aandacht voor de verkeersafhandeling Egmond Binnen, 
Vennewatersweg.  Weth. Houtenbos meld dat er onlangs een wijkschouw is gehouden met 
bewoners. Hij geeft aan dat dit ook betrokken wordt bij de dorpsvisie die waarschijnlijk over 
een paar maanden gereed. De wethouder verwacht voor het einde van dit jaar hierover 
meer te kunnen vertellen. 

Mevr. Braak (GL) heeft een vraag over de handhavingsmogelijkheden om voor gebieden rond 
monumentale panden het speuren met metaaldetectoren te verbieden. Deze vraag is later 
behandeld bij agendapunt 6 inzake aanpassing APV. Burgemeester Hafkamp zegt daar toe 
dat dit met de archeologen zal worden besproken. 

Mevr. De Jonh (GB) vraagt aandacht voor verbetering van de geluids- en video opnames van 
de raads- en commissievergaderingen. De griffier antwoordt dat inmiddels opdracht is 
verstrekt tot aanpassing en dat naar verwachting de raadsvergadering van 4 oktober a.s. 
gebruik gemaakt kan worden van de nieuwe apparatuur. 

 
2 Stemming, toezeggingen en opmerkingen 
 

Agendapunt  4: Voorstel betreft het vaststellen van de herziene gemeenschappelijke 
regeling Vuilverbrandingsinstallatie Alkmaar en omstreken 

 
Voorgenomen besluit 

vaststellen herziene gemeenschappelijke regeling Vuilverbrandingsinstallatie Alkmaar en 
omstreken 

 
Afhandeling in de Algemene Raadscommissie 

Naar de Raad d.d.: 4 oktober 2018  Hamerstuk  Bespreekstuk 
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Opmerkingen 2 

 
2 Stemming, toezeggingen en opmerkingen 
 

Agendapunt 5: Voorstel betreft in te stemmen met de invulling van De Beeck en de 
bijbehorende begrotingswijziging vast te stellen 

 
Voorgenomen besluit 

- in te stemmen met de invulling van De Beeck, conform variant 4 in de bijlage. 
- de bijgevoegde begrotingswijziging vast te stellen 

 
Afhandeling in de Algemene Raadscommissie 

Naar de Raad d.d.: 4 oktober 2018  Hamerstuk  Bespreekstuk 

 
Opmerkingen 2 

Weth. Houtenbos zegt toe met de verenigingen in gesprek te gaan over de huur. Met de 
verzekeringsmaatschappij gaat hij op korte termijn, bij voorkeur nog voor de 
raadsvergadering van 4 oktober a.s., het gesprek aan over o.a. kostenstijgingen als gevolg 
van de economische ontwikkelingen, afhandeling verzekering Frats en wijze/tijdstip van 
uitbetaling. Hij biedt aan dat er in de tussenliggende periode tot de raadsvergadering nog 
aanvullende vragen schriftelijk gesteld kunnen worden. Hij zegt toe dat er een financieel 
onderbouwde risico analyse gemaakt zal worden en dat de aanbesteding zal plaatsvinden 
door middel van het aangeven van een plafondbedrag. 

2 Stemming, toezeggingen en opmerkingen 
 

Agendapunt 6: Voorstel betreft het vaststellen van de eerste aanpassing op de 
Algemene Plaatselijke Verordening gemeente Bergen 2017 

 
Voorgenomen besluit 

de eerste wijziging op de bijgevoegde Algemene plaatselijke verordening gemeente Bergen 
2017, inclusief de toelichting daarop, vast te stellen 

 
Afhandeling in de Algemene Raadscommissie 

Naar de Raad d.d.: 4 oktober 2018  Hamerstuk  Bespreekstuk 

 
Opmerkingen 2 

Zie vraag mevr. Braak (GB) bij de rondvraag (agendapunt 3d). Naar aanleiding daarvan 
vraagt dhr. Van Huissteden (PvdA) hoe het zit met de terreinen van b.v. Staatsbosbeheer. 
Burgemeester Hafkamp zegt toe dit uit te zoeken en via de griffie te antwoorden.  

2 Stemming, toezeggingen en opmerkingen 
 

Agendapunt 7: Voorstel betreft kennis te nemen van het Integraal Meerjarenbeleidsplan 
Veiligheid 2019-2022 

 
Voorgenomen besluit 

1) Kennis nemen van het Integraal Meerjarenbeleidsplan 2019-2022. 
2) Geen aanleiding te zien tot het geven van een zienswijze en dit melden bij de deelnemers 

aan het Regionaal Bestuurlijk Overleg Politie. 

 
Afhandeling in de Algemene Raadscommissie 
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Naar de Raad d.d.: 4 oktober 2018  Hamerstuk  Bespreekstuk 

 
Opmerkingen 2 

 
2 Stemming, toezeggingen en opmerkingen 
 
 
Bergen, 17 september 2018 


